



## 朱宗慶打擊樂團 Ju Percussion Group

藝術總監 Artistic Director :  
朱宗慶 JU, Tzong-Ching

聯絡人 Contact :  
萬麗君 WAN, Li-Chun

電話 Tel :  
+886-2-2891-9900#201

E-mail :  
jpg@mail.jpg.org.tw

網址 Website :  
http://www.jpg.org.tw

團隊地址 Address :  
11268臺北市北投區大業路10號6樓  
6F., No.10, Daye Rd., Beitou Dist., Taipei City 11268,  
Taiwan (R.O.C.)

朱宗慶打擊樂團創立於1986年，臺灣為家，世界為舞臺，集熱情、活力與專業於一身，是國際上少數能融匯中西打擊樂器演出的團體，也是率先將打擊樂的演奏、教學、研究與推廣工作進行結合發展的專業團隊。樂團足跡遍及全球25個國家，演出超過2400場，委託創作曲目高達200首，並成立子團進行兒童及校園推廣。

The Ju Percussion Group (JPG), founded by percussionist Ju, Tzong-Ching in January 1986, is the first percussion ensemble established in Taiwan. It comprises 16 talented percussionists and one composer in residence. The members possess transcendental virtuosity in playing Western percussion instruments as well as Chinese gong-drum music and other forms of Asian traditional music. The group devotes itself to performance, education and percussion promoting.

擁有高熱誠、活力，團員具高度競爭力。 - 紐約時報

The Ju Percussion group...has eager, active and highly competent performers.  
-The New York Times

朱宗慶打擊樂團以其傑出的音樂性及優異的演出著名……他們的人格特質為他們的演出增添了歡愉的氣氛。  
- 美國勞倫斯世界報

The Ju Percussion Group is marked by outstanding musicianship and disciplined playing...Their personalities come through, adding greatly to the enjoyment of the show.  
-Lawrence Journal-World, Kansas, USA

388

圖片由朱宗慶打擊樂團提供 Photo Provided by Ju Percussion Group



創辦人暨藝術總監朱宗慶  
Founder and Artistic Director



擊樂劇場《木蘭》| Mulan

